
Zápis z jednání školské rady ze dne 4.11.2020 zřízené při  
Základní škole a mateřské škole Vladislav  

 
Místo jednání: sborovna základní školy 
 
Přítomni:  

- zástupci školy: Mgr. Gabriela Plajerová a Mgr. Iva Tichá 
- zástupci rodičů: Mgr. Zuzana Ležáková a Marek Nevoral 
- zástupci zřizovatele: Milada Havelková a Bc. Jaroslav Oborný 

 
 
 
1.ZAHÁJENÍ 

 
Jednání školské rady zahájila v 16:00 hodin p. Milada Havelková přivítáním členů školské 
rady. 
 
 
 
2. JEDNÁNÍ ŠKOLSKÉ RADY VE 4. ČTVRTLETÍ ŠKOLNÍHO ROKU 2019/2020 
 
Školská rada se nekonala z důvodu epidemiologické situace v ČR. 
 
 
 
3. SCHVÁLENÍ VÝROČNÍ ZPRÁVY O ČINNOSTI ŠKOLY ZA ŠKOLNÍ ROK 2019/2020 
 
Školská rada v souladu s ust. § 168 odst.1) zák.č. 561/2004 Sb., školský zákon, jednomyslně 
schválila výroční zprávu o činnosti školy. 
 
 
 
4. SCHVÁLENÍ DODATKU Č. 8 K ŘÁDU ŠKOLY ZÁKLADNÍ ŠKOLY VLADISLAV 
 
Školská rada schválila dodatek k Řádu školy Základní školy Vladislav, který se týkal vzdělávání 
distančním způsobem. 
 
 
 
5. SEZNÁMENÍ SE ZÁJMOVOU ČINNOSTÍ VE ŠKOLNÍM ROCE 2020/2021 
 
P. zást. řed. Iva Tichá seznámila přítomné s rozvrhem doučovacích skupin ve školním roce 
2020/2021. Dále seznámila s účastí v projektu Moderní škola III. Z důvodu epidemiologické 
situace nebyly otevřené v 1. pololetí žádné zájmové kroužky kromě Sportovního kroužku pro 
1. ročník (zde nedohází k setkávání dětí s dětmi jiného ročníku). 
 
 



 
 
6. SEZNÁMENÍ SE VZDĚLÁVÁNÍM DISTANČNÍM ZPŮSOBEM VE ŠKOLNÍM ROCE 2020/2021 
P. zást. řed. Iva Tichá seznámila přítomné se vzděláváním žáků distančním způsobem 
prostřednictvím Microsoft Teams, které škola vykonává podle §184a zákona č. 561/2004 Sb. 
 
 
 
 
7. NÁMĚTY A PŘIPOMÍNKY 

 

Školská rada vzala na vědomí požadavky a náměty od zástupců školy: 

a) úprava okolí školy – parkoviště vzadu za školou 

Školská rada vzala na vědomí a zástupci obce slíbili, že zabezpečí uvedení ploch v okolí 
školy do původního stavu. 
 
 

b) žáci nemohou používat fotbalové hřiště TJ Vladislav, současná dohoda je pouze dočasná, 
škola nemá velké hřiště, proto je problém plnit výstupy ŠVP v tělesné výchově 

Školská rada vzala na vědomí a zástupci obce slíbili, že povedou jednání s TJ Vladislav.  
 
 

 

Školská rada vzala na vědomí požadavky a náměty od rodičů: 

a) ranní dohled - jestliže rodiče potřebují ze závažných důvodů ranní dohled nad žáky, 
mohou podat žádost na ředitelství školy, ranní dohled probíhá od 6,30 hodin do 
7,10 hodin 
 

b) obědy v období distanční výuky – z důvodu  zavedení epidemiologických opatření a 
dlouhodobé pracovní neschopnosti jedné z kuchařek byl omezen provoz školní jídelny, 
jídla jsou vydávána pouze dětem z MŠ a žákům ZŠ, kteří se účastní prezenční výuky 

 
 

c) kroužek programování – zájemce z řad rodičů, který by vedl uvedený kroužek, se může 
přihlásit na vedení školy 
 

d) organizace lyžařského výcviku – na lyžařský výcvik se hlásí velmi malý počet 
zájemců a škola má problém i s personálním obsazením 
 



 
   8. UKONČENÍ 

Jednání školské rady ukončila předsedkyně p. Milada Havelková.  

 

Zapsala: Iva Tichá 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


